
Raadsvragen artikel 41 

Onderwerp: Nieuwe vragen kunstgras 

Door: SP 

Datum: 20-12-2019 

Geacht college, 

De SP heeft 20 oktober 2016 vragen gesteld over de rubberkorrels op kunstgras die slecht voor de 

gezondheid van de sporters zouden zijn. Uw gaf aan dat VOAB en GSBW gebruik maken van deze 

velden. Ook dat de clubs uit voor zorg de keepers op andere velden laten trainen en uw nauw 

contact hebt met de clubs. De RIVM gaf aan de schade voor de gezondheid verwaarloosbaar. Over 

het milieu gingen de vragen echter niet. Nieuw onderzoek van RIVM uit 2018 

https://www.volkskrant.nl/nieuws-achtergrond/rivm-rubberkorrels-schadelijk-voor-milieu-in-de-

directe-omgeving-van-de-velden~bcc544aea/ laat zien dat het schadelijk is voor het milieu. De 

stoffen die uit deze zwarte korrels lekken, kunnen volgens het RIVM terechtkomen in de grond rond 

de velden of in de bagger in sloten. Op die manier raken het ecosysteem en de biodiversiteit 

aangetast Daarnaast deed de rechtbank afgelopen donderdag 19 december de uitspraak dat Sportaal 

,het sportbedrijf van Enschede, 10.000 euro boete moet betalen wegens rubberkorrels die buiten de 

sportvelden in de natuur belanden, door slecht beheer. De beheerder is verantwoordelijk dat dat 

niet mag gebeuren. Daarover de volgende vragen: 

1. Bent u bekent met deze uitspraak? 

2. U bent hier de beheerder, wat doet u en/of clubs om te zorgen dat rubberkorrels niet buiten 

het veld komen? 

3. Op de vragen van ons in 2016 over de gezondheid antwoord u: In het geval dat de rubbers 

korrels onverantwoord zijn, kan waarschijnlijk worden volstaan door alleen deze te 

verwijderen en een nieuw soort infillaag aan te brengen. Geldt dat ook voor het milieu? 

4. Een foto van een burger laat ons zien dat het veld loslaat en rubberkorrels wegwaaien buiten 

het veld dus risico’s geeft voor de natuur en bewoners nabij. Ziet u de ernst?

 
5. Wat gaat u doen in samenspraak met de sportclubs om verdere vervuiling te voorkomen? 
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Bij voorbaat dank voor de schriftelijke antwoorden. 

Met vriendelijke groet, 

Stijn van den Brekel 

SP 


